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Képviselőcsoportj a

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Vállalhatónak tartja-e még, hogy 2006-ig negyedére csökkenjen a parlagfűvel borított
terület Magyarországon?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk
benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2002-es választási kampányban az MSZP azt ígérte, hogy négy év alatt negyedére
csökkenti a parlagfűvel borított terület nagyságát .
A Gyurcsány-kormány programjában erről az ígéretről egyetlen szó sem esik, a parlagfűvel
borított terület nagysága pedig az elmúlt két évben nem csökkent .

Kérdezzük Miniszter úrtól :

Vállalhatónak tartja-e még, hogy 2006-ig negyedére csökkenjen a parlagfűvel borított terület
Magyarországon?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . október 11 .

S lmeczi Ga ella
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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